

Fencing Competition

Boys & Girls

U11 : (2014 -2015)

U13 : (2012 - 2013)

Competition: Foil Fencing & Epee

Regional competition:

- If there are less than three schools, 6 players from each school will be promoted. In every competition.
- If there are more than three schools, 4 players from each school will be promoted.

Finals :

- A total of 16 players will be qualified in each final according to the following regions:
- Dubai, Sharjah, Ajman and Umm Al Quwain - 6 players.
 - Fujairah and Ras Al Khaimah region - 6 players.
 - Abu Dhabi, Al Ain and Al Dhafra region - 4 players.
 - They are divided into two groups of 8 players each.
 - They begin from round of 16 and the knockout continues until the final.

Technical Rules for the competition :

Each competition will be held in two phases, the group stage of 5 touches / 3 minutes. Then knockout rounds 15 touches / 9 minutes (3 minutes x three periods) In the event of a tie and the end of the original time, one minute is added, and the match ends with the victory of the player who gains more points.

Approved clothing and taking into account safety and international specifications – Seyouf 02 only. All competitions are the first round of groups and then Knockouts.

*1 School ranking level :

منافسات المبارزة

تأنيذ و تنيذ

تحت 11 سنة : (2014 - 2015)

تحت 13 سنة : (2012 - 2013)

المنافسة: مبارزة فلوريه و ابيه

المنافسة الإقليمية:

- في حالة وجود أقل من ثلاث مدارس يتم تصعيد عدد 6 لاعب في من كل مدرسة
- في كل مسابقة.
- في حالة وجود أكثر من ثلاث مدارس يتم تصعيد عدد 4 لاعب في من كل مدرسة

النهائيات :

- يتم تصعيد عدد 16 لاعب في كل منها في و حسب الإعداد التالية:
- د. بي. والشارقة وعجمان وأم القيوين عدد 6 لاعب في. - منطقة أبوظ. بي. والظفرة عدد 4 لاعب في.
- منطقة الفجيرة ورأس الخيمة عدد 6 لاعب في.
- يتم تقسيمهم على مجموعت في كل مجموعة 8 لاعب في.
- يتم تصعيدهم جميعا للدور ال 16 و يستمر خروج المغلوب حسب النهائيات.

الرشوط الفنية للمسابقة :

ستقام كل منافسة على مرحلت في دور المجموعات 5 لمسات/3 دقائق. ثم أدوار خروج المغلوب 15 لمسة/9 دقائق (3 دقائق x ثلاث فترات) في حالة التعادل وانتهاء الوقت الأصلي يضاف دقيقة واحدة وتنت به المباراة بفوز اللاعب الذي يحرز أكثر النقاط.

الملابس المعتمدة ومراعاة الأمان و المواصفات الدولية – السيوف 02 فقط. جميع المسابقات دور أول مجموعات ثم خروج المغلوب.

1- على مستوى المدرسة :

The tournament is held at the school level in the same school and the players are classified from first to last place.

***2. At the level of the Emirates :** In the event that there are less than three schools, the number of 6 players from each school will be promoted in each competition and the competition between Schools in the Emirate.

In the event that there are more than three schools, 4 players from each school will be promoted in each competition.

***3 At the Country level :**

- 16 players are promoted in each final and according to the following settings
- Dubai, Sharjah, Ajman and um Al Quwain 6 players
- Abu Dhabi and Al Dhafra region 4 players
- Fujairah and Ras Al Khaimah area 6 players
- They are divided into two groups of 8 players each
- They all get promoted to the round of 16 and the knockout continues until the final.
- The rest of the technical conditions are as followed.
- # (the rest of the conditions can be added, which are sent with each special tournament under the 11&13)

NOTE : In case of any circumstances the Federation may modify the competitions on the ground during the sports season.

يتم إقامة البطولة على مستوى المدرسة في نفس المدرسة ويتم تصنيف اللاعبين في المركز الأول وحسب الأختي.

2- على مستوى الإمارة :

- في حالة وجود أقل من ثلاث مدارس يتم تصعيد عدد 6 لاعب في من كل مدرسة في كل مسابقة والتباري فيما بين مدارس الإمارة
- في حالة وجود أكثر من ثلاث مدارس يتم تصعيد عدد 4 لاعب في من كل مدرسة في كل مسابقة

3- على مستوى الدولة :

- يتم تصعيد عدد 16 لاعب في كل نهائي وحسب الإعداد التالية - دبي والشارقة وعجمان وأم القيوين عدد 6 لاعب في منطقة أبوظبي. دبي والظفرة عدد 4 لاعب في منطقة الفجيرة ورأس الخيمة عدد 6 لاعب في
- يتم تقسيمهم على مجموعتي في كل مجموعة 8 لاعب في - يتم تصعيدهم جميعا للدور ال 16 ويستمر خروج المغلوب حسب النهائين
- بأبوظبي رشوات الفنية حسب المتبع.
- # (يمكن إضافة بأبوظبي رشوات والي يتم إرسالها مع كل بطولة خاصة تحت (11 و 13)

يجوز للإتحاد تعديل النسب والمسابقات حسب أي تغييرات على أرض الواقع خلال الموسم الرياضي.